
 
Verslag 
Medezeggenschapsraad KBS Aeresteijn 

Tijd: woensdag 13 november, 19.30 uur 
Locatie: KBS Aeresteijn, Sportlaan 19-20-21, 2461 NK Langeraar 

 
Voorzitter: Barend Vernooij 
Notulist: Annemieke Egberts-Mank 
 
Aanwezig: Anoushka van Lingen, Barend Vernooij, Rianne Dijkman, Linda v.d. Hoorn-den Haan, 
Paul de Vries, Annemieke Egberts-Mank 
 
Anneke Zantboer (t/m punt 5) 
Punt 6: Jenneke en Suzanne (ouders van de OR van SKL) 
 

 

1. 
19.30 

Opening en vaststellen agenda  

 

2. 
19.32 

Mededelingen 
- vanuit het team 
- vanuit de OMR  
- vanuit de GMR  
- nieuwbouw 
- post en stukken  
 

 vanuit het Team: 
- Sinterklaasperiode is aangebroken. De voorbereidingen 

worden nu getroffen. Op 4 december is het hoogste punt 
bereikt in de Nieuwbouw en wordt er gekeken bij de nieuwe 
school met alle kinderen.  

- Morgen (donderdag 14-11) wordt er weer verder gegaan met de 
rekenmethodiek van Marianne Soeters. Later komt ze nog een 
keer en sluit ze per leerplein aan. De reken coördinatoren 
krijgen ook nog een opleiding, zodat ze op de lange termijn 
didactisch inhoudelijk meer weten.  

- Schoolontbijt was vanochtend. 
- De kerstperiode gaat ook weer komen. 
 
vanuit de OMR: 
- Geen mededelingen vanuit de OMR 
 
vanuit de GMR: 
- Veel punten zijn ter informatie en notulen zijn nog niet 

vastgesteld. 
- Binnenkort is er een vergadering samen met de raad van 

toezicht. Vanwege omstandigheden wordt dit opgeschoven 
naar de vergadering van Maart.  

- 20 november wordt er een bepaald thema gekozen waar het 
overleg over gaat, dit thema kan burgerschap zijn. 

- Nieuwe doelen voor 2024/205 worden besproken 
- Nieuwe begroting is besproken. De leden van de werkgroep 

financiën zijn hierin meegenomen en hebben al kunnen vragen 
stellen. 



- Beloning tijdelijke werkzaamheden; bijv. tijdelijk directietaken, 
terwijl dit niet je functie is. Dan kun je een vergoeding krijgen, 
hier is al over gesproken, maar moet nog vastgesteld worden. 

- Er worden onderwijsregio’s geformeerd met diverse scholen in 
de regio. Dit moet nog uitgediept worden en er is nog veel 
onduidelijk op dit moment.  

 
Nieuwbouw: 
Alles loopt voorspoedig, qua planning en financiën. Op de planning 
lopen we nog iets voor. In november hopen ze het hoogste punt te 
bereiken. Het vieren hiervan wordt gekoppeld aan sinterklaas met 
de kinderen. Het aankopen van het meubilair moet aanbesteed 
worden, hierin wordt de school geholpen door een extern bureau. 
Het warmtenet komt in Langeraar voor de school en er worden ook 
huizen op aangesloten.  
Er is een ontwerp van het (nieuwe) parkeerterrein gemaakt. Een 
ouder heeft een andere tekening gemaakt. Het proces is niet goed 
gelopen. Er komt een nieuw overleg met alle betrokkene en het 
voorstel wordt nogmaals besproken.  
 
Post en stukken: 
- Er is niks binnen gekomen. 
- Ons mailadres werkt wel, dit is getest.  
 
Linda en Rianne zijn bij het WMS congres geweest. Diverse 
workshops kwamen aan bod.  
Workshop Burgerschap: De samenwerking met de leerlingenraad 
is ter sprake gebracht. Dit kan interessant zijn om dit op te pakken. 
Workshop Financiën: Ging meer over de begroting boven schools. 
Hoe je meer naar de grote lijnen kan kijken van de begroting. 
Workshop Medezeggenschap en toezicht: hoe werk je samen met 
de raad van toezicht, meer gericht op de GMR. 
Workshop Communicatie: hoe kun je meer zichtbaar worden voor 
de achterban (ouders en collega’s).  Wij zijn op de goede weg om 
zichtbaarder te worden met de ouderinfo. Misschien goed om 
regelmatig een stelling  
Workshop inclusief onderwijs: was meer informatief. Wat de 
toekomstvisie naar 2035 is. Dat je positief moet kijken over wat er 
allemaal wel kan.  
Workshop IKC raad: Wettelijk gezien is het niet mogelijk, maar op 
welke manier het wel mogelijk is. Linda heeft de informatie 
gemaild, zodat we handvatten hebben hoe we dit kunnen 
oppakken.  

3. 
19.45 

Begroting en daarbij de gevolgen voor de formatie (instemming) 

 Er staat instemming, maar dit is nu nog te vroeg, omdat eerst de 
begroting nog boven schools besproken moet worden.  
Anneke krijgt het systeem niet geopend, daarom vat Anneke de 
opvallendste punten samen.  
Leerlingen aantal blijft gelijk, er zijn weinig tegenvallers. Door de 
financiële meevaller kan vanaf 1 maart t/m einde schooljaar een 
voltijd leerkracht benoemd worden voor de kleuters.  

4.  

20.00 

Voortgang schoolplan 2023-2024 / Subsidie basisvaardigheden 



 Subsidie basisvaardigheden; Rekenen is eerder benoemd en hoeft 
verder niet meer besproken te worden. 

5. 

20:15 

Plan nieuw gebouw, geen schoenen (wordt nog gemaild door Anneke) 

 Er is een plan opgesteld hoe we omgaan met wel of geen schoenen in 
het nieuwe schoolgebouw. Het uitgangspunt is dat kinderen zoveel 
mogelijk buiten lopen, buiten spelen en dat we geen buitenschoenen 
in het nieuwe schoolgebouw willen. Er is al een pilot geweest met 
binnen- en buitenschoenen, maar we lopen wel gelijk tegen praktische 
zaken aan. Het plan is nu een eerste aanzet. De MR is enthousiast over 
het plan.  
 
De kinderopvang doet dit nu al. Het plan wordt ook met de 
kinderopvang verder besproken.  
 
Paul vind het leuk om mee te doen met een grote inzamelingsactie 
voor te kleine sloffen.  

6. 

20:30 

Overige zaken: 

• MR werkplan opstellen; IKC-raad  

• Nieuwe leden werven  

 Suzanne en Jenneke (van de SKL) sluiten aan bij ons overleg. 
Gezond eten hebben we eerder over gesproken. SKL heeft een 
protocol en de school is hier nog zoekende naar. 
Er zijn diverse sjablonen beschikbaar voor de combinatie van 
kinderopvang/basisschool, zodat we dit niet zelf hoeven uit te zoeken.  
Er zijn meerdere onderwerpen welke we kunnen gebruiken, 
bijvoorbeeld de traktaties of het schoolontbijt of tussendoortjes.  
Voor de medewerkers van de kinderopvang is het goed om te kijken 
hoe zij dit in hun protocol kunnen verwerken met bijvoorbeeld sint en 
kerst.  
 
Een idee is om een hierover een stelling in de ouderinfo mee te 
nemen, om ouders hier ook in mee te nemen en meer bewustwording 
te creëren.  
Een leuke fruit challenge met appels/bananen.  
Het moet niet alleen maar bij de leerkrachten vandaan komen, ook bij 
de ouders. Wellicht een goed idee om de leerlingenraad erbij te 
betrekken. 
 
Voorstel voor nu is, 5 dagen fruit (fruitdagen).  
Voor kinderen die het vergeten zijn kan er fruit aangeboden worden. 
Vorig jaar is er schoolfruit aangeboden, middels een subsidie. De 
subsidie is laagdrempelig, maar wel met ‘eisen’. De samenwerking met 
het fruitpaleis kan opgezocht worden. 
 
Het idee om in het begin van volgend jaar van start te gaan.  
We zijn aangesloten bij de Gezonde school, subsidie loopt per 
schooljaar, dus dit zal lastiger worden.  
Jenneke gaat informeren bij SKL wat een kist fruit kost.  
Daarnaast moet er eerst goed geïnformeerd worden, ook bij de 
leerkrachten en een plan gemaakt worden.  
 

• Leden werven 
Dit punt wordt ook gelijk toegevoegd aan het stukje ouderinfo.  
 



7. 

21.00 

Notulen en actielijst 
Goedkeuren notulen 30 september 
Actielijst zie onderstaande tabel. 

 De notulen van 30 september zijn goedgekeurd.  

8. 

21.10 

 

Rondvraag 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Actielijst 

Datum Actie Wie Wanneer  Afgerond 

13-11-

2024 

Inspiratie over gezonde 

broodtrommel tijdens de 

sint/kerst periode in de 

ouderinfo 

Barend z.s.m.  

30-09-

2024 

Algemene beschrijving van de 

MR-vergadering, besproken 

punten in de ouderinfo 

communiceren. 

Standaard mailadres van de MR 

toevoegen in de ouderinfo. 

Paul Doorlopend  

30-09-

2024 

MR-Overleggen toevoegen in 

Parro, inclusief agenda 

Barend z.s.m.  

30-09-

2024 

Alle MR-leden aan het mailadres 

van de MR toevoegen. Barend 

gaat dit aan Eric vragen. 

Barend z.s.m. AFGEROND 

 Notulen publiceren op de 

website en doorsturen naar de 

OR. 

Barend Doorlopend  

 


